
ملخص دوري الأمير جلوي - Summary of Prince Jalawi League
المباراة الثالثة  - Third match



مباراة التأهل 
Qualifier match 

سجون نجران –منتخب شركة أسمنت نجران 
Najran Cement Company Team - Najran Prisons Team 



ون سـجمنتخـب تأهل منتخب شركة أسمنت نجران للدور الربع النهائي فـي دوري الأميـر جلـوي ، بعـد فـوزه علـى نظيـره 

ســتاد نــادي أم   علــى 2023/04/03الإثنــين، يــوم المواجهــة الناريــة التــي جمعــت بينهمــا مســاء فــي.0-6بنتيجــة نجــران 

بـع الاخدود، ضمن منافسات بطولـة دوري الأميـر جلـوي،  حيـث أنـه سـيلتقي منتخـب شـركة أسـمنت نجـران  فـي الـدور الر

و إننـا نهـدي .م ضـمن منافسـات دور الثمانيـة 2023/04/07يوم الجمعةمساءCمع الفائز من المجموعة الثانية النهائي

دعمكم هذا الفوز للإدارة التنفيذية بالشـركة وإلـى جميـع منسـوبيها ونعـدكم بـأن الأيـام القادمـة سـوف نقـدم الأفضـل بـ

.لمنتخب الشركةوتشجيعكم

The Najran Cement Company team qualifies for the quarter-finals of the Prince Jalawi League Cup

The Najran Cement Company qualified for the quarter-final round in the Prince Jalawi League, after defeating its counterpart, the 

Najran Prisons team, with a score of 6-0. In the fiery confrontation that brought them together on Monday evening 04/03/2023 at 

the Al-Okhdood Club Stadium, within the competitions of the Prince Jalawi League As the Najran Cement Company team will meet 

in the quarter-final round with the winner of Group Two on Friday evening 04/07/2023 AD in the quarter-finals. And we dedicate 

this victory to the executive management of the company and to all its employees, and we promise you that the coming days will 

provide the best with your support and encouragement to the company's team.

منتخب شركة أسمنت نجران يحقق تأهلاً لربع نهائي كأس دوري الأمير جلوي





للاطلاع على كافة الصور
To view all photos



دوري الأمیر جلوي 
ینُظَم دوري الأمیر جلوي لكرة القدم خلال شھر رمضان الكریم

م 26/03/2023ابتداء من یوم الاحد 

وتنتھي المواجھات الودیة بتتویج الفائز بالدوري 

The Prince Jalawi Football League is organized during the holy 
month of Ramadan

Starting from Sunday 03/26/2023
Friendly matches ends with the crowning of the league winner

Prince Jalawi Sports League



Prince Jalawi Sports League -دوري الأمير جلوي 

منتخبات لكل مجموعة4مجموعات بواقع 4منتخباً ، تم توزیعھم على 16بمشاركة 

With the participation of 16 teams, they were distributed into 4 groups, with 4 

teams per group.



جدول مباريات دوري الأمير جلوي الرياضي 
Prince Jalawi Sports League Matches Schedule



الطاقم الإداري والفني والطبي والخدمات اللوجستية 
Pictures of the administrative, technical, medical  and logistics staff



منتخب شركة أسمنت نجران 

The Najran Cement Company Team
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